
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
Cēsīs, Cēsu novadā 

2025.gada 30.janvārī          Nr.2 
 

Sēde sasaukta: 30.01.2025 

Sēdi atklāj: 30.01.2025. plkst.09:01:35 

Sēdi slēdz: 30.01.2025. plkst.11:20:49 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis Grosbergs, Indriķis 
Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Hardijs Vents 
 

Piedalās: Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja, Inta 
Ādamsone, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja, Jānis Balodis, Vides un klimata 
neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists, Ainārs Šteins, biedrības “Gaujas ilgtspējīgas 
attīstības biedrība” valdes priekšsēdētājs, Vita Važa, Zemes ierīcības speciāliste, Dace Eihenbauma, 
Attīstības pārvaldes vadītāja, Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 
vadītājs, Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks, 
Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja, Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas 
pārvaldes vadītāja vietnieks, Irēna Suipe, Būvvaldes vadītāja vietniece, Jānis Tolpežņikovs, 
biedrības “Cēsu mantojums” valdes priekšsēdētājs, Sigita Zvirbule, juridiskās pārvaldes vadītāja, 
Jana Paula, Juridiskās pārvaldes juriste, Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Anita 
Dzalba, Pārgaujas apvienības pārvaldes vadītāja p.i., Elīna Stapulone, domes deputāte, Laimis 
Šāvējs, domes deputāts 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja vecākais sekretārs 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Cēsu novada  domes saistošo noteikumu Nr.___ “Par Cēsu novada domes saistošo 
noteikumu Nr.21 “Cēsu pilsētas lokālplānojums, grozot teritorijas plānojumu” atzīšanu 
par spēku zaudējušiem daļā” apstiprināšanu; 

 2.  Par detālplānojuma Pirtsupītes gravai Cēsīs no Satekles ielas līdz Mazai Lenču ielai 
atcelšanu; 

 3.  Par nekustamā īpašuma “Jostu ceļš”, Drabešu pagasts, Cēsu novads, pārņemšanu 
pašvaldības īpašumā. 
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Sēdes vadītājs I.Putniņš rosina iekļaut sēdes darba kārtībā sekojošus papildus jautājumus: 
1. Informatīvs jautājums par Biedrības "Gaujas ilgtspējīgā attīstības biedrība" darbību; 
2. Informatīvs jautājums par Cēsu novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu biedrībā "Gaujas 

ilgtspējīgas attīstības biedrība”; 
3. Par Ozolkalna ielas Nītaurē, Nītaures pagastā, Cēsu novadā nosaukuma piešķiršanu; 
4. Par ilgtermiņa saistībām Latvāņu ierobežošanas pasākumu īstenošanai Cēsīs un Vaives 

pagastā, Cēsu novadā; 
5. Informācija par biedrības "Cēsu mantojums"  paveikto 2024. gadā, plānoto 2025. gadā un 

grozījumi deleģēšanas uzdevumā, 
kā arī aicina jautājumu “Par biedrības “Cēsu mantojums” paveikto 2024.gadā, plānoto 
2025.gadā un grozījumi deleģēšanas uzdevumā” izskatīt pirmo. Komitejas deputāti neiebilst 
sēdes darba kārtības izmaiņām. 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Informācija par biedrības "Cēsu mantojums"  paveikto 2024. gadā, plānoto 2025. 
gadā un grozījumi deleģēšanas uzdevumā 

2  Par Cēsu novada  domes saistošo noteikumu Nr.___ “Par Cēsu novada domes 
saistošo noteikumu Nr.21 “Cēsu pilsētas lokālplānojums, grozot teritorijas 
plānojumu” atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā” apstiprināšanu 

3  Par detālplānojuma Pirtsupītes gravai Cēsīs no Satekles ielas līdz Mazai Lenču 
ielai atcelšanu 

4  Par nekustamā īpašuma “Jostu ceļš”, Drabešu pagasts, Cēsu novads, 
pārņemšanu pašvaldības īpašumā  

5  Informatīvs jautājums par biedrības "Gaujas ilgtspējīgā attīstības biedrība" 
darbību 

6  Informatīvs jautājums par Cēsu novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu 
biedrībā "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" 

7  Par Ozolkalna ielas Nītaurē, Nītaures pagastā, Cēsu novadā nosaukuma 
piešķiršanu 

8  Par ilgtermiņa saistībām Latvāņu ierobežošanas pasākumu īstenošanai Cēsīs un 
Vaives pagastā, Cēsu novadā 

 

1. 
Informācija par biedrības "Cēsu mantojums"  paveikto  

2024. gadā, plānoto 2025. gadā un grozījumi deleģēšanas uzdevumā 

Ziņo Irēna Suipe, Būvvaldes vadītājas vietniece 
 
Izsakās J.Tolpežņikovs, I.Putniņš, G.Grosbergs, J.Ķipurs 

Komitejas deputāti uzklausa biedrības “Cēsu mantojums” valdes priekšsēdētāja J.Tolpežņikova 
informatīvo ziņojumu par biedrības “Cēsu mantojums” 2024.gadā paveikto un 2025.gada darbības 
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plānu. Būvvaldes vadītāja vietniece I.Suipe informē par nepieciešamajiem grozījumiem 2023.gada 
17.maija deleģēšanas līgumā. 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, lēmums “Par deleģēšanas līguma grozījumiem” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 
06.02.2025. Finanšu komitejas sēdē 

2. 
Par Cēsu novada  domes saistošo noteikumu 

 Nr.___ “Par Cēsu novada domes saistošo noteikumu Nr.21 “Cēsu pilsētas lokālplānojums, 
grozot teritorijas plānojumu” atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā” apstiprināšanu 

Ziņo Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja 
 
Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, lēmums “Par Cēsu novada  domes saistošo noteikumu Nr.___ “Par Cēsu novada domes 
saistošo noteikumu Nr.21 “Cēsu pilsētas lokālplānojums, grozot teritorijas plānojumu” atzīšanu 
par spēku zaudējušiem daļā” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 13.02.2025. 
Domes sēdē 
 

3. 
Par detālplānojuma Pirtsupītes gravai Cēsīs no Satekles ielas līdz Mazai Lenču ielai atcelšanu 

Ziņo Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja 
 
Izsakās I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, lēmums “Par detālplānojuma Pirtsupītes gravai Cēsīs no Satekles ielas līdz Mazai Lenču ielai 
atcelšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 13.02.2025. Domes sēdē 

4. 
Par nekustamā īpašuma “Jostu ceļš”,  

Drabešu pagasts, Cēsu novads, pārņemšanu pašvaldības īpašumā  
Ziņo Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks 

 
Izsakās A.Melbārdis, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, lēmums “Par nekustamā īpašuma “Jostu ceļš”, Drabešu pagasts, Cēsu novads, pārņemšanu 
pašvaldības īpašumā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.02.2025. Finanšu komitejas sēdē 
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5. 
Informatīvs jautājums par biedrības "Gaujas ilgtspējīgā attīstības biedrība" darbību 

Ziņo Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides aizsardzības speciālists 

Izsakās A.Šteins, I.Suija-Markova, J.Ķipurs, A.Melbārdis, I.Putniņš, G.Grosbergs, J.Kārkliņš 

Biedrības “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” valdes priekšsēdētājs A.Šteins sniedz informatīvu 
ziņojumu par biedrību, tās mērķiem, pamatuzdevumiem, aktivitātēm un tuvākajiem nākotnes 
izaicinājumiem. 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, ziņojums par biedrības "Gaujas ilgtspējīgā attīstības biedrība" darbību pieņemts zināšanai 

6. 
Informatīvs jautājums par Cēsu novada  

pašvaldības pārstāvja deleģēšanu biedrībā "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" 

Ziņo Inese Suija-Markova, domes priekšsēdētāja vietniece 
 
Domes priekšsēdētāja vietniece I.Suija-Markova informē par biedrības “Gaujas ilgtspējīgas 
attīstības biedrība” valdes locekļa, pašvaldības deleģētā pārstāvja U.Lencberga iesniegumu, kurā 
izteikts lūgums atbrīvot no valdes locekļa un Cēsu novada pašvaldības pārstāvja pienākumiem. Uz 
nākošo domes sēdi tiks virzīts lēmuma projekts par Cēsu novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu 
biedrībā “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība”. 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, informācija par Cēsu novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu biedrībā "Gaujas ilgtspējīgas 
attīstības biedrība" pieņemta zināšanai 
 

7. 
Par Ozolkalna ielas Nītaurē, Nītaures pagastā, Cēsu novadā nosaukuma piešķiršanu 

Ziņo Vita Važa, Zemes ierīcības speciālists 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
nav, lēmums “Par Ozolkalna ielas Nītaurē, Nītaures pagastā, Cēsu novadā nosaukuma 
piešķiršanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 13.02.2025. Domes sēdē 
 

8. 
Par ilgtermiņa saistībām Latvāņu ierobežošanas  

pasākumu īstenošanai Cēsīs un Vaives pagastā, Cēsu novadā 
Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 
Izsakās A.Melbārdis, I.Suija-Markova, J.Ķipurs, E.Atvara 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 
Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 
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nav, lēmums “Par ilgtermiņa saistībām Latvāņu ierobežošanas pasākumu īstenošanai Cēsīs un 
Vaives pagastā, Cēsu novadā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 06.02.2025. Finanšu komitejas 
sēdē 

9. 
Dažādi 

 
Domes priekšsēdētāja vietniece I.Suija-Markova sniedz informatīvu ziņojumu par vēja 
elektrostaciju parka “Nītaure” būvniecības ieceri, notikušajām sarunām ar vēja elektrostaciju parka 
“Nītaure” attīstītājiem un iedzīvotājiem, Cēsu novada pašvaldības izvirzītajām prasībām Ietekmes 
uz vidi novērtējumam un pašvaldības nostāju par vēja elektrostaciju būvniecības ieceri Nītaurē. 

Izsakās I.Putniņš, G.Grosbergs, A.Melbārdis, J.Kārkliņš, J.Ķipurs 
 

Sēdi vadīja 

 

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja vecākais sekretārs Inese Ģērmane 
 

Raunas iela 4, Cēsis 30.01.2025 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


